
Rada Miejska w Kłobucku 
Komisja Edukacji 

Protokół nr 6/2024 

6 Posiedzenie w dniu 21 listopada 2024  
Obrady rozpoczęto 21 listopada 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:50 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Tomasz Kasprzyk 
2. Ewelina Kotkowska 
3. Andrzej Sękiewicz 
4. Anna Siedlaczek 
5. Marcin Wojtysek 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 
 
Przewodniczący Komisji T. Kasprzyk otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczyła, że 
zgodnie z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. 
 
2. Zmiany w porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono. 
 
3. Przyjęcie protokołu Nr 5/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 28.10.2024 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku 
w BIP bip.gminaklobuck.pl/  
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 5/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 28.10.2024 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Tomasz Kasprzyk, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, Marcin 
Wojtysek 
 
4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 
wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 
od opłat, jak również trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania 



usług sąsiedzkich, wymiar i zakres usług sąsiedzkich oraz sposób rozliczania 
wykonywania takich usług. 
 
Dyrektor GOPS T. Duraj-Stefańska zreferowała w/w projekt uchwały. Zgłosiła 
autopoprawkę w § 10 Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 luty 2025 r. 

Radny M. Wojtysek zapytał na czym będzie polegał projekt dotyczący usług sąsiedzkich? 

Dyrektor GOPS T. Duraj-Stefańska wyjaśniła, że liderem projektu jest Stowarzyszenia 
Druga Szansa, a GOPS jest partnerem w tym projekcie. Usługi sąsiedzkie działają na 
podobnych zasadach jak usługi opiekuńcze. W ramach usług sąsiedzkich osoba samotna może 
liczyć na pomoc w zaspokajaniu podstawowych potrzeb życiowych m.in. opiekę higieniczno-
pielęgnacyjną, zakupy, umawianie terminów wizyt lekarskich, teleopiekę. Po stronie 
Stowarzyszenia będą usługi opieki: wytchnieniowej, asystenta osoby niepełnosprawnej, 
całodobowej oraz Klub Seniora.   

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 
wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 
oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 
również trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, 
wymiar i zakres usług sąsiedzkich oraz sposób rozliczania wykonywania takich usług.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Tomasz Kasprzyk, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, Marcin 
Wojtysek 
 
5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub 
wspomaganych. 

Dyrektor GOPS T. Duraj-Stefańska zreferowała w/w projekt uchwały.  

Radna E. Kotkowska nadmieniła, że mieszkania treningowe i wspomagane do tej pory nie 
występowały na terenie naszego Powiatu. Wyjaśniła, że Stowarzyszenie Druga Szansa 
postanowiło zorganizować mieszkania treningowe w Kłobucku. Przeznaczone są one dla osób 
najbardziej wykluczonych (w trudnej sytuacji życiowej). Na tą chwilę zorganizowane są 3 
mieszkania docelowo ma być ich 7. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych 
zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych 
lub wspomaganych.  
 
Wyniki głosowania 



ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Tomasz Kasprzyk, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, Marcin 
Wojtysek 
 
6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu 
współpracy Gminy Kłobuck z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2025. 
 
Sekretarz S. Piątkowska zreferowała w/w projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji T. Kasprzyk zapytał, czy w porównaniu do roku ubiegłego kwota 
przeznaczona na program jest mniejsza czy większa? 

Sekretarz S. Piątkowska jest mniejsza. 

Radna E. Kotkowska poinformowała, że Stowarzyszenie planuje wystąpić do Gminy 
Kłobuck oraz innych gmin z terenu Powiatu Kłobuckiego o zorganizowanie i 
współfinansowanie działania związanego z usługami Złotej Rączki. Wyjaśniła na czym 
polegają takie usługi. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu 
współpracy Gminy Kłobuck z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2025.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Tomasz Kasprzyk, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, Marcin 
Wojtysek 
 
7. Omówienie inwestycji w zakresie oświaty i sportu w roku 2024. 
 
Burmistrz J. Zakrzewski przedstawił zestawienie w w/w sprawie. Wyjaśnił, że jeżeli chodzi o 
działania realizowane bezpośrednio przez dyrektorów szkół to: zakończył się remont sali 
gimnastycznej w Białej (wymiana podłogi) – koszt 137 000 zł, wpłynęły dwa kosztorysy 
remontów dachów (SP nr 1 i SP nr 3) koszt - ok. 100 000 zł oraz kompleksowy kosztorys 
remontu SP nr 2 na 1 000 000 zł. Zadania będą etapowane. Prócz wymienionych należy 
również zabezpieczyć środki na bieżące problemy dotykające placówki oświatowe. 

Przewodniczący Komisji T. Kasprzyk zapytał o termin realizacji oświetlenia boiska 
piłkarskiego w Łobodnie? 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że jeżeli pojawią się źródła finasowania, to będzie to 
przyszły rok. 



Radna E. Kotkowska zapytała, na jakim etapie jest wniosek dotyczący przebudowy boiska 
wielofunkcyjnego przy SP nr 3 w Kłobucku? 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że wniosek został złożony do Ministra Sportu i Turystyki. 
Czekamy na jego rozpatrzenie. Mamy nadzieję, że opinia będzie pozytywna. 
 
8. Zaopiniowanie projektu budżetu Gminy Kłobuck na 2025 r. 

Skarbnik K. Trzepizur przedstawiła w/w projekt.  
 
Burmistrz J. Zakrzewski  przypominał, że: deficyt będzie mniejszy o 2 000 000 zł (w tabeli w 
punkcie dotyczącym magazynów energii jest błąd, który będzie skorygowany), nie ma w 
budżecie przewidzianego dofinansowania na zadanie dot. przebudowy ul. Wojska Polskiego 
(min. 1 000 000 zł) w związku z powyższym w przyszłym roku będzie modyfikacja budżetu 
po stronie wydatków inwestycyjnych w ramach porozumienie i współpracy z Powiatem. 
Wpływ na budżet będzie miała kwestia dotycząca pozyskania środków zewnętrznych na 
realizację części zadań (część wniosków ma dofinansowanie-podpisane umowy, a część jest 
w rozpatrzeniu) liczymy na  pozytywne opinie instytucji wdrażających. Zwrócić należy 
uwagę na wzrost wydatków na: oświatę, pomoc społeczną (DPS), płacę minimalną oraz 
podwyżki dla nauczycieli. Należy również realizować prace (nie są one uwzględnione w 
tabeli), które będą wykonywane przez ZDiGK (remonty dróg) i szkoły (remonty). Budżet 
będzie ewaluował. 

Głosowano w sprawie: 
pozytywne zaopiniowanie projektu budżetu Gminy Kłobuck na 2025 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Tomasz Kasprzyk, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, Marcin 
Wojtysek 
 
9. Sprawy różne. 
 
10. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 

  

Przewodniczący Komisji 
Tomasz Kasprzyk 

  

Przygotował(a): Magdalena Kuczera
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


